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Jelentés 

a két ülés között tett, a megyei önkormányzatot érintő  

tárgyalásokról, tanácskozásokról 

 

2011. június 25. – 2011. szeptember 16. 

 

I. 

Külkapcsolatok 

 

2011. július 6-7-én az Országházban került megrendezésre a III. Magyar-Francia 

Önkormányzati Találkozó. A rendezvényen idegenforgalom és gazdaságfejlesztés, 

önkormányzati reform és az önkormányzatok finanszírozása Franciaországban és 

Magyarországon, valamint a határon átnyúló együttműködések témakörben hangzottak el 

előadások. A Békés Megyei Önkormányzat részéről H. Kovács Judit társadalmi megbízatású 

alelnök vett részt a rendezvényen. 

 

2011. július 11-én a dévai Téglás Gábor Iskolaközpontban, a Hunyad megyei magyar 

anyanyelvű általános iskolás diákok számára tankönyveket és munkafüzeteket adott át Kónya 

István Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke. Az oktatási anyagokat, a Békés Megyei 

Önkormányzat alelnökének kérésére, a Mozaik és Nemzeti Tankönyvkiadónak ajánlotta fel. A 

Harruckern János Közoktatási Intézmény jóvoltából a dévai középiskolások számára is 

érkeztek magyar nyelvű tankönyvek. 

 

2011. július 30-án Sepsiszentgyörgyön rendezték meg a Nemzeti Vágta előfutamát, a 

Székely Vágtát. A rendezvényre meghívást kaptak Kovászna megye testvérmegyéi, így Békés 

megye is. Békés Megye Képviselő-testületét Kónya István alelnök képviselte. A vágta 

legfiatalabb versenyzője vehette át megyénk különdíját. 

 

2011. augusztus 16-án és 18-án Nagyváradon és Aradon egyeztető megbeszélést tartottak a 

Mezőgazdasági-, Élelmiszeripari Kiállítás és Üzletember Találkozó sikeres megrendezése 

érdekében. A Békés Megyei Önkormányzat részéről Kónya István alelnök vett részt a 

programon.  

 

2011. augusztus 16-án, Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testülete elnökének 

társaságában mintegy 250 biciklis lépte át Békés megyénél a határt, akik mindannyian a 

„Határon-Túra” 2011 elnevezésű kerékpáros túra résztvevői voltak. A résztvevők 

Gyimesbükktől, az ezeréves határtól indultak, és nyolc nap illetve 850 kilométer megtétele 

után a budapesti Kossuth térre, az államalapítás ünnepére érkeztek meg. A program hatodik 

napján tekertek át Békés megyén ahol 65 kilométeren át Farkas Zoltán elnök is társul 

szegődött. A kerékpározás egyik kiemelt célja a Dévai Szent Ferenc Alapítvány 

gyermekotthonának megsegítése volt. A Békés Megyei Önkormányzat csatlakozott a karitatív 

akcióhoz oly módon, hogy ötven gyermek részére ajánlott fel ingyenes múzeumi belépőket, 

illetve színházjegyeket. 

 

 

II. 

Tárgyalások, tanácskozások 

 

2011. június 25-én Kína-Közép-Kelet-Európa Fórumot rendeztek Budapesten a Magyar 

Tudományos Akadémián. Az esemény apropóját az adta, hogy ötnapos európai körútja során 

Magyarországra látogatott Ven Csia-pao kínai miniszterelnök, több száz kínai üzletember 

társaságában. A fórumon részt Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testülete elnöke és H. 

Kovács Judit társadalmi megbízatású alelnök asszony is.  
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2011. június 25-én ünnepélyes keretek között hivatalosan is átadták a szarvasi Vízi 

Színházat, melyet megállapodás alapján a Békés Megyei Jókai Színház működtet. Az 

eseményen Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testülete elnöke, Szőcs Géza kultúráért 

felelős államtitkár képviseletében Beyer-Dóczy Péter főtanácsadó, illetve Babák Mihály 

Szarvas város polgármestere mondott ünnepi beszédet. 

 

2011. június 25-én Szarvason, a Szent István Egyetem Víz-és Környezet-gazdálkodási Kar 

diplomaosztó ünnepségén köszöntőt mondott Kónya István, Békés Megye Képviselő-

testületének alelnöke. 

 

2011. június 27. és július 3. között, egy héten át, intenzív képzésen vehettek részt azok a 

diákok, akiket kiválasztottak a Dél-alföldi Talentum Akadémiára. A Békés Megyei 

Önkormányzat támogatásával megvalósuló képzés keretében neves előadók érkeztek a 

helyszínt biztosító Békés Megyei Harruckern János Közoktatási Intézménybe és tartottak 

érdekfeszítő és tanulságos előadásokat, míg este könnyedebb programokról gondoskodtak a 

szervezők. Az Akadémia megnyitóján H. Kovács Judit, a Békés Megye Képviselő-testülete 

társadalmi megbízatású alelnöke mondott köszöntőt. Az előadásokon, programokon több 

alkalommal is részt vett Farkas Zoltán a közgyűlés elnöke és Kónya István alelnök is.  

 

2011. június 27-én Budapesten tartotta rendkívüli ülését a Dél-alföldi Regionális Fejlesztési 

Tanács. Az ülésen elfogadták a Dél-alföldi Regionális Fejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. 

Alapító Okiratának módosítását, valamint megerősítették a Döntés-előkészítő Bizottságba 

történt korábbi delegálásokat. Az ülésen Farkas Zoltán a Békés Megyei Területfejlesztési 

Tanács elnöke vett részt. 

 

2011. június 27-én Budapesten átadásra kerültek a Nagyenyedi vártemplom 

rekonstrukciójának támogatására felajánlott adományokért cserébe biztosított festmények. A 

Békés Megyei Képviselő-testület korábbi ülésén 100.000,- forint adományozásáról döntött, 

melyet Farkas Zoltán a közgyűlés elnöke jelképesen nyújtott át ezen a napon. A támogatásra a 

viszonzásként megkapott festmény fogja emlékezetni a Békés Megyei Önkormányzatot.  

 

2011. június 28-án a Békés Megyei Szociális, Gyermekvédelmi, Rehabilitációs és 

Módszertani Központba érkezett a Coop Segély Alapítvány szervezésében az üzletlánc által 

felajánlott több raklapnyi alapélelmiszereket tartalmazó adomány, mely 197 Békés megyei 0-

3 éves korú fogyatékos vagy tartósan beteg kisgyermek étkeztetését segítette. Az 

adományátadással egybekötött sajtótájékoztatón Kónya István, Békés Megye Képviselő-

testületének alelnöke vett részt. 

 

2011. június 28-án Gyomaendrődön és Kétegyházán a Vidékfejlesztési Minisztériumtól 

2011. augusztus 31. napjával átvételre került közoktatási feladatok ellátásáról tartott 

tájékoztatást Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke. 

 

2011. június 28-30-a között harmadik alkalommal került megrendezésre a „Szabadon 

Szanában – szabadidős jutalomtábor” a Békés Megyei Gyermek és Ifjúsági Közalapítvány 

Doboz-Szanazugi üdülőjében. A tanulmányi és/vagy sporteredményeik alapján jutalomban 

részesült diákokat a tábornyitó ünnepségen Kónya István, Békés Megye Képviselő-

testületének köszöntötte a résztvevőket. 

 

2011. június 29-én adott otthont a Békés Megyei Tudásház és Könyvtár a Könyvtárostanárok 

Egyesülete által szervezett XIII. Nyári Akadémia rendezvénynek. A megnyitón Békés Megye 

Képviselő-testületének nevében Kónya István alelnök köszöntötte a továbbképzés résztvevőit. 
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2011. június 29-én „Informatikai infrastruktúra fejlesztés a Gyomaendrőd-Csárdaszállás-

Hunya Intézményi Társulás fenntartásában működő oktatási intézményekben” című projekt 

ünnepélyes záró rendezvényén Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke 

köszöntötte a résztvevőket. 

 

2011. június 29-én Szegeden tartotta közgyűlését a Dél-Alföldi Regionális Fejlesztési Zrt. A 

közgyűlésen többek közt elfogadták a társaság új Számviteli Politikáját, a vezérigazgató 

munkaszerződésének módosítását, valamint meghatározták a vezérigazgató prémiumfeladatát. 

A Békés Megyei Önkormányzat részéről H. Kovács Judit társadalmi megbízatású alelnök vett 

részt az ülésen, ahol személyesen tájékoztatta a tagokat a Békés Megyei Önkormányzat Dél-

Alföldi Regionális Fejlesztési Zrt.-ben lévő részvényeinek átruházási szándékáról.  

 

2011. június 30-án mintegy száz kulturális, civil egyesület írhatott alá a támogatásáról szóló 

együttműködési megállapodást a Békés Megyei Önkormányzattal, miután korábban a Békés 

Megyei Képviselő-testület döntött a beadott pályázatokról. Az eseményen Farkas Zoltán, 

Békés Megye Képviselő-testületének elnöke vett részt, és aláírta a szerződéseket. 

 

2011. június 30-án ünnepélyesen átadták Békésen a kistérségi járóbeteg-ellátó központot. Az 

európai uniós forrásból felújított és kibővített komplexum megújult eszközökkel is várja a 

kistérség ortopédiai, reumatológiai problémákkal küszködő lakosait. Az átadáson Farkas 

Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke mondott ünnepi köszöntőt, majd vágta át 

a nemzeti színű szalagot.  

 

2011. július 1-3-a között került megrendezésre Békés megye népművészetének egyik 

legrangosabb eseménye, a Körös-völgyi Sokadalom, mely keretében valósult meg a Békés 

Megyei Táncosok találkozója, az V. Országos Gyermektánc Fesztivál. Az ünnepség keretében 

került sor a gyulai Várszínház 47. évadjának megnyitására is. A rendezvény nyitónapján 

köszöntőt mondott Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke. 

 

2011. július 2-án Nagybánhegyesen került sor a Magyarországi Szlovákok Napja ünnepségre. 

A kulturális és gasztronómiai rendezvényen Hamza Zoltán, Békés Megye Képviselő-

testületének térségi tanácsnoka mondott ünnepi köszöntőt. 

 

2011. július 3-án Békéscsabán, a Békés-Airport Nagyhangárban a Békés Megyei 

Szimfonikus Zenekar „Legnépszerűbb filmzenék a Hangárban” címmel koncertet adott. A 

rendezvényt Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke nyitotta meg. 

 

2011. július 6-án Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testülete elnöke is megtekintette 

Békésen Priskinné Egeresi Andrea nevelőszülői házának tisztasági festését, mely egyike volt 

azon tizenkét nevelőszülőnek, akiket a Békés Megyei Önkormányzat ily módon is segít. A 

nevelőszülőknek csak a festéket kellett megvenniük, míg az önkormányzat az iskolai 

szakképző rendszerében tanuló, és szakmai gyakorlatukat töltő szobafestő tanulók 

segítségével ingyen elvégezte a munkát. 

2011. július 7-én tartotta hagyományos, Semmelweis-napi ünnepségét a Békés Megyei Pándy 

Kálmán Kórház. A kórház Árvay-termében összegyűlt dolgozók és vezetők előtt Farkas 

Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke mondott köszöntő beszédet, és köszönte 

meg az orvosok és ápolók áldozatos, nehéz és felelősségteljes munkáját.  Az ünnepség 

záróaktusaként elismeréseket, kitüntetéseket, kinevezéseket adtak át, illetve köszöntötték a 

véradókat is. 
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2011. július 8-án, a TIOP-2.2.2-08/2-2009- 0014 „SO2 Sürgősségi Osztály korszerűsítése a 

Békés Megyei Pándy Kálmán Kórházban” című projekt keretein belül új CT készüléket adtak 

át a megyei kórházban. Az ünnepélyes eseményen Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-

testületének elnöke mondott ünnepi beszédet, majd dr. Kovács József főorvos-főigazgató 

társaságában átvágta a nemzetiszín szalagot.  

 

2011. július 8-án ülésezett a Békés Megye Képviselő-testülete által létrehozott Stratégiai 

Team. Az ülést Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke vezette.  

 

2011. július 8-9. között Szarvas-Ezüstszőlőn a Szarvasi Gazdák Hagyományőrző Egyesület 

szervezésében a „XIV. Aratónap és Kárpát-medencei Nemzetiségi Napok” elnevezésű 

rendezvényre került sor.  A rendezvényen ünnepi beszédet mondott Farkas Zoltán, Békés 

Megye Képviselő-testületének elnöke. 

 

2011. július 11-17. között a Békés Megyei Ibsen Nonprofit Kft. Felnőtt Amatőr 

Képzőművészeti Tábort szervezett Békésszentandráson. A tábort Hamza Zoltán, Békés 

Megye Képviselő-testületének térségi tanácsnoka nyitotta meg. 

 

2011. július 13-án egyetlen vidéki helyszínként a Békés Megyei Önkormányzat intézményeit, 

köztük a Norvég Alapból felépült Ibsen Házat látogatta meg Dr. Jeszenszky Géza, 

Magyarország Norvégiába akkreditált nagykövete. A nagykövet urat Farkas Zoltán, Békés 

Megye Képviselő-testülete elnöke és H. Kovács Judit társadalmi megbízatású alelnök kísértek 

végig a programokon.  

 

2011. július 14-én, ünnepélyes keretek között aláírásra kerültek azok a támogatási 

szerződések, melyekkel a Békés Megyei Önkormányzat tíz sportolót támogat, egyenként 

háromszázezer forinttal, hogy megszerezze a londoni olimpiára való kvalifikációt, s ott 

méltón képviselhesse hazánkat és Békés megyét. Az aláíráson Farkas Zoltán, Békés Megye 

Képviselő-testületének elnöke vett részt.  

 

2011. július 14-én Békéscsabán az Ibsen Házban tartotta taggyűlését a Békés Megyei Ibsen 

Nonprofit Kft. A taggyűlésen elfogadásra kerültek a társasági szerződést érintő módosítások.  

 

2011. július 19-én Békéscsabán, a Megyeházán került sor a Békés Megyei Kábítószerügyi 

Egyeztető Fórum „Mi a helyzet Békés megye?” című konferenciájára. A konferenciát Farkas 

Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke nyitotta meg. 

 

2011. július 25-én Szegeden tartotta rendkívüli ülését a Dél-Alföldi Regionális Fejlesztési 

Tanács. Az ülésen döntöttek a DAOP 4.1.2/B/11 „Rehabilitációs szolgáltatások fejlesztése” c. 

pályázat keretének 360 millió forintos megemeléséről a DAOP 4.1.1 konstrukcióban az alap 

és járóbeteg-szakellátás fejlesztésére előirányzott összeg terhére, jóváhagyták Csorvás Város 

Önkormányzata részletfizetési kérelmét, valamint módosították a DARFT Döntés-előkészítő 

Bizottságba delegáltak listáját. Az ülésen H. Kovács Judit társadalmi megbízatású alelnök, 

mint a Békés Megyei Területfejlesztési Tanács elnökének képviselője vett részt. 

 

2011. július 27-én a Megyeházán tartotta rendkívüli közgyűlését a Békés Megyei Vízművek 

Zrt. A közgyűlésen döntöttek a társaság alaptőkéjének felemeléséről, valamint elfogadták a 

társaság módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapszabályát. A rendkívüli 

közgyűlésen a Békés Megyei Önkormányzatot H. Kovács Judit társadalmi megbízatású 

alelnök képviselte. 
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2011. július 27-én a Megyeházán tartotta alakuló ülését az Ivóvízminőség-javító Program 

Békés megyei, aradi vízbázisra épülő megvalósítására létrejövő Társulási Tagok 

Tulajdonközössége. Az ülésen elfogadták a Tulajdonközösség Együttműködési 

Megállapodását, valamint felhatalmazták Orosháza Város Önkormányzatát, mint gesztort az 

Aqua Trans Mures S.A.-val kötendő, a beruházásról szóló Együttműködési Megállapodás 

aláírására. A Békés Megyei Önkormányzat részéről az ülésen H. Kovács Judit társadalmi 

megbízatású alelnök vett részt. 

 

2011. július 28-án a Békés Megyei Szociális, Gyermekvédelmi, Rehabilitációs és 

Módszertani Központban „Segíthetek?! Integrációt segítő programok a Békés megyei 

gyermekellátásban élő gyermekek, utógondozottak, családok számára” című projektindító 

rendezvényen Kónya István Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke mondott 

köszöntőt. 

 

2011. július 29-én Mezőkovácsházán, a Békés Megyei Hunyadi János Közoktatási Intézmény 

Duma’ Színháza 20 éves jubileumi ünnepségére került sor. A rendezvényen részt vett H. 

Kovács Judit, Békés Megye Képviselő-testületének társadalmi megbízatású alelnöke. 

 

2011. július 29-31-e között rendezték meg a IX. Kistérségi Civil Napok és Civil Találkozót 

Kondoroson. A rendezvénysorozaton részt vett Hamza Zoltán, Békés Megye Képviselő-

testületének térségi tanácsnoka. 

 

2011. augusztus 1-jén gyertyagyújtással emlékezett a Békés Megyei Önkormányzat a 2011. 

július 22-ei norvég tragédia áldozataira. A megemlékezésen részt vett Laila Kind Rönnholm a 

Norvég Királyi Nagykövetség ideiglenes ügyvivője, és számos település polgármestere is. 

Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke emlékező beszédet mondott, majd 

Kónya István alelnök és H. Kovács Judit társadalmi megbízatású alelnök társaságában 

gyertyát gyújtott az Ibsen Ház falánál.  

 

2011. augusztus 2-án a Békés Megyei Kormányhivatal Munkaügyi Központ Békési 

Kirendeltségének ünnepélyes átadására került sor, melyen Kónya István, Békés Megye 

Képviselő-testületének alelnöke vett részt. 

 

2011. augusztus 2-án „Alkotó és Tanító Képzőművészek Békés Megyében” kiállítás sorozat 

utolsó megnyitójára került sor a Munkácsy Múzeum Clió termében. A megnyitón Kónya 

István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke köszöntötte a résztvevőket. 

 

2011. augusztus 4-én „Gyöngytyúktól a strandkendőig – Viseletek, textilek, kiegészítők 

Kelet-Afrikából című kiállítás nyílt a Munkácsy Múzeum Tégla termében, ahol Kónya István, 

Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke köszöntötte a megjelenteket. 

 

2011. augusztus 4-7-e között Gyulán került megrendezésre a IX. Ifjúsági Agility Európa 

Bajnokság 7 ország részvételével. A nyitó napon Békés megye nevében Kónya István, Békés 

Megye Képviselő-testületének alelnöke köszöntötte a verseny résztvevőit. 

 

 

2011. augusztus 5-én a Harruckern János Közoktatási Intézmény kétegyházi telephelyén 

„Kétegyházai és Pétervásárai Mezőgazdasági SZKI energetikai korszerűsítése” című 

projektindító- és sajtótájékoztató rendezvényen Kónya István, Békés Megye Képviselő-

testületének alelnöke köszöntötte a megjelenteket. 
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2011. augusztus 5-én a Jankay Galériában tartotta zárókiállítását a XXI. Csuta Nemzetközi 

Művésztelep. Az alkotóházat 1993-tól kezdve minden évben megrendezik töretlen sikerrel, 

hiszen eddig 21 országból több mint 200 neves művész vett részt rajta. Az idei alkotásokból 

összeálló záró kiállítást Farkas Zoltán Békés Megye Képviselő-testülete elnöke nyitotta meg, 

majd Pákh Imre a Munkácsy Mihály Alapítvány elnöke mondott méltató szavakat.  

 

2011. augusztus 5-7. között rendezték meg Medgyesegyházán a XVII. Medgyesegyházi 

Dinnyefesztivált, melyen Békés Megye Képviselő-testületét Tolnai Péter térségi tanácsnok 

képviselte.  

 

2011. augusztus 6-án Békés-Dánfokon rendezte meg a Békés Megyei Hajnal István Szociális 

Szolgáltató Centrum a komoly hagyománnyal rendelkező „Hajnal Nap”-ot. Az öt telephelyről 

érkező szociális dolgozókat, ellátottakat Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének 

alelnöke köszöntötte, majd megnyitotta a rendezvényt.  

 

2011. augusztus 13-14. között rendezték meg Kétegyházán az V. Pogácsafesztivált, melynek 

nyitónapján Békés Megyei Képviselő-testületének elnökének nevében köszöntőt mondott 

Tolnai Péter térségi tanácsnok.  

 

2011. augusztus 18-án Gyomaendrődön a Vidékfejlesztési Minisztériumtól 2011. augusztus 

31. napjával átvételre került közoktatási feladatokhoz kapcsolódóan egyeztető megbeszélésre 

került sor Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke részvételével. 

 

2011. augusztus 19-én a megyeháza díszterme adott otthont a Békés Megyei Kábítószerügyi 

Egyeztető Fórum „Mi a helyzet Békés megye?” című konferenciájának. Az eseményen 

résztvevő szakemberek ismertették kutatási eredményeiket, melyeket több városban, így 

Békéscsabán, Orosházán, Gyulán és Békésen végeztek. A konferencián összegezték az 

eredményeket és a továbblépés lehetőségeit. A programot Farkas Zoltán, Békés Megye 

Képviselő-testületének elnöke nyitotta meg, majd Tolnai Péter térségi tanácsnok mondott 

köszöntő szavakat.  

 

2011. augusztus 19-én Gyulán felavatták a közelmúltban elhunyt Vígh Tamás 

szobrászművész „Múlt és Jövő” című szoboralkotását. Az ünnepi eseményen Békés Megye 

Önkormányzatát Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke képviselte. 

 

2011. augusztus 19-21. között került megrendezésre a Minden Magyarok XVII. 

Néptáncfesztiválja. A fesztivál második napján, augusztus 20-án, ünnepi műsorral 

köszöntötték a szervezők a magyar államalapítás ünnepét. Farkas Zoltán, Békés Megye 

Képviselő-testületének elnöke ünnepi beszédében kiemelte: Békés megye számára ma a 

„szentistváni” örökségből az értékmegőrzés mellett a folyamatos megújulás képessége, az új 

utak keresése kiemelten fontos. Dr. Görgényi Ernő, Gyula város polgármestere ünnepi 

beszédében szintén hangsúlyozta Szent István máig ható jelentőségét. 

 

2011. augusztus 22-én intézményi sportnapot tartott a Békés Megyei Hajnal István Szociális 

Szolgáltató Centrum okányi, Nefelejcs Otthon telephelyén. Az eseményt Tolnai Péter térségi 

tanácsnok nyitotta meg.  

 

2011. augusztus 23-án a Békés Megyei Jókai Színház évadnyitó társulati ülésén Farkas 

Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke tájékoztatta a társulat tagjait a jövőbeni 

változásokról, Kónya István alelnök pedig ünnepélyesen megnyitotta a 2011/2012-es évadot. 
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2011. augusztus 31-én Gyomaendrődön, a Békés Megyei Tisza Kálmán Közoktatási 

Intézményben tanévnyitó ünnepségre került sor. A tanévnyitón Farkas Zoltán, Békés Megye 

Képviselő-testületének elnöke köszöntötte a jelenlévőket. 

 

2011. augusztus 31-én Mezőkovácsházán, a Békés Megyei Hunyadi János Közoktatási 

Intézményben tanévnyitó ünnepségre került sor. A tanévnyitón Farkas Zoltán, Békés Megye 

Képviselő-testületének elnöke köszöntötte a jelenlévőket. 

 

2011. augusztus 31-én az Ibsen Házban a Harruckern János Közoktatási Intézmény színi 

tanházának tanévnyitó ünnepségén beszédet mondott Kónya István, Békés Megye Képviselő-

testületének alelnöke. 

 

2011. szeptember 1-jén közoktatási intézményeinkben tanévnyitó ünnepségeket rendeztek. A 

Harruckern János Közoktatási Intézmény gyulai, kétegyházi és mezőhegyesi telephelyein 

ünnepi beszédet mondott Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke. 

 

2011. szeptember 1-jén Orosházán, a Békés Megyei Tisza Kálmán Közoktatási 

Intézményben tanévnyitó ünnepségre került sor. A tanévnyitón Farkas Zoltán, Békés Megye 

Képviselő-testületének elnöke köszöntötte a jelenlévőket. 

 

2011. szeptember 1-jén, adták át Budapesten az Országház felsőházi termében a Magyar 

Termék Nagydíjakat, melyet idén két Békés megyei cég is kiérdemelt. A Csaba Metál Zrt. 

egy, a Gyulai Húskombinát Zrt. két pályázatát is díjazták, előbbi, békéscsabai cég a CSM 

Urbanus Midibusz, míg utóbbi, gyulai vállalat a Gyulai Mályvádi Sonka, valamint a Gyulai 

Pokol Szalámi termékek kiváló minőségének bizonyítékaként kapta a kitüntető díjat, melyet 

Koszorús László, az Országgyűlés Gazdasági és Informatikai Bizottságának alelnöke nyújtott 

át. A díjátadáson részt vett Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke is.  

 

2011. szeptember 1-3. között Gyulán, a Harruckern János Közoktatási Intézményben 

rendezték meg a Kárpát-medencei Fiatal Közgazdászok I. Találkozóját. A rendezvényen részt 

vett és köszöntőt mondott H. Kovács Judit, Békés Megye Képviselő-testületének társadalmi 

megbízatású alelnöke.  

 

2011. szeptember 2-án Nagyváradon került megrendezésre az AGROBIHOR 2011 

Mezőgazdasági Kiállítás és Vásárt. Az eseményen részt vett és a jelenlévőket köszöntötte 

Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke. 

 

2011. szeptember 2-án tanévnyitó konferenciát rendezett a Békés Megyei Tudásház és 

Könyvtár a Békés megyében működő közoktatási intézmények vezetőinek részére. A 

konferenciát Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke nyitotta meg.  

 

2011. szeptember 2-án a Békés Megyei Körös-Menti Szociális Centrumban lezárult az a 

közel 100 millió forintos fejlesztés, mellyel az intézmény konyháját teljes körűen felújították, 

új konyhatechnológiai eszközökkel látták el. A záróeseményen Farkas Zoltán, Békés Megye 

Képviselő-testületének elnöke köszöntötte a meghívott vendégeket. A rendezvényen Kónya 

István, alelnök is részt vett. 

 

2011. szeptember 2-án Békéscsabán, a Békés Megyei Jókai Színház Vigadójában a Békés 

Megyei Tudásház és Könyvtár szervezésében tanévnyitó konferenciát rendeztek a Békés 

megyében működő közoktatási intézmények vezetői részére. A rendezvényt Farkas Zoltán, 

Békés Megye Képviselő-testületének elnöke nyitotta meg. 
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2011. szeptember 3-án rendezte meg Orosházán a Megyei Vadásznapi Ünnepséget a Békés 

Megyei Vadászszövetség. Az eseményt Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének 

elnöke nyitotta meg.  

 

2011. szeptember 4-én Békéscsabán, a Szent István Egyetem Gazdasági Karának tanévnyitó 

ünnepségén Békés Megye Önkormányzatát Kónya István, Békés megye Képviselő-

testületének alelnöke képviselte. 

 

2011. szeptember 5-én adják át a békéscsabai Fenyves Hotel - Új Széchenyi Terv 

pályázatból megvalósult - korszerű wellness részlegét, melyen köszöntőt mond Farkas Zoltán, 

Békés Megye Képviselő-testületének elnöke. 

 

2011. szeptember 6-án Békésen a Körös-Berettyó Vízgazdálkodási Társulat által „Az 

önkormányzatok tulajdonában lévő külterületi csatornák működtetése” tárgyban tartandó 

megbeszélésen Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke vesz részt. 

 

2011. szeptember 9-én Békéscsabán rendezik meg a Békés Megyei Nyugdíjasok Egészség és 

Sportnapját, melyen Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke vesz részt. 

 

2011. szeptember 13-án adják át Magyarország legnagyobb és legmodernebb biogázüzemét 

Szarvason. Az átadóünnepségen részt vesz Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-

testületének elnöke is.  

 

2011. szeptember 15-én a Békés Megyéért Vállalkozásfejlesztési Közhasznú Alapítvány 

„Tudásház, mint inkubációs tér kialakításának lehetősége” címmel informatikai tudásbörzét 

tart, melyet Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke nyit meg.  

 

2011. szeptember 14-én fogadást tart az Indonéz Nagykövetség, országa függetlenségének 

66. évfordulója alkalmából. A nagyköveti fogadáson részt vesz Farkas Zoltán, Békés Megye 

Képviselő-testületének elnöke is.  

 

2011. szeptember 16-án a Munkácsy Mihály Múzeumban a Fedezzük fel újra Orlai Petrics 

Somát! c. kiállítás megnyitójára kerül sor, melyen Kónya István, Békés Megye Képviselő-

testületének alelnöke mond köszöntőt. 

 

 

Békéscsaba, 2011. szeptember 5. 

 

 

 

 Farkas Zoltán 

 elnök 


